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Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Cerekvice nad Bystřicí konaného  
dne 13. 4. 2022 od 18.00 hodin v hasičské zbrojnici v Třebověticích č.p. 3 

 
Přítomni:    p. Milan Tobolka, p. Zdeněk Elfmark, p. Helena Vitvarová,    

p. Miroslav Tobolka, p. Michal Trousil, p. Milada Ulrichová,  
p. Miroslav Baláš, p. Radovan Málek 

 
Nepřítomni: p. Marcela Bergmannová - omluvena 
 
Hosté: p. František Nedomlel, p. Radek Nedomlel, p. Jan Knajfl, p. Šárka 

Knajflová, p. Eva Běloušková, p. Jana Holečková, p. Pavel Drahorád, 
p. Veronika Jašíková, p. Miloslava Hakenová, p. Bořek Hájek 

 p. Pavel Uhlíř, p. Aleš Kout, p. Tomáš Merkl, p. Vladimír Černý 
 
Zapisovatel: p. Zdeněk Elfmark 

 
Ověřovatelé zápisu: p. Radovan Málek, p. Miroslav Baláš 
  
Program: 1. Kontrola plnění usnesení z minulého Zastupitelstva obce 
   2. Rozpočtové opatření 
   3. Různé 
   4. Usnesení 
    
Seznámení ZO s navrženým programem. Starosta navrhuje řídit se při jednání navrženým 
programem. Pro program 8 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 0 hlasů. ZO schvaluje navržený 
program. 
Starosta navrhuje výše uvedené ověřovatele. Pro návrh 8 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 0 
hlasů. ZO schvaluje ověřovatele zápisu. 
 

1. Kontrola plnění usnesení z minulého Zastupitelstva obce 
 

a) Starosta seznámil zastupitele obce s Žádostí o vyjádření k využití pozemků v 
bývalém zemědělském areálu v Třebověticích. ZO bere na vědomí. 
Rozprava: 
p. Hájek – představil firmu SPEDITRANS, která má zájem o koupi pozemku, 
seznámil zastupitele se záměrem využití areálu – skladování materiálu a logistická 
podpora, chtěli by stavět větší haly, než jsou povoleny v ÚP obce, provoz by byl 
cca 10 – 15 kamionů denně s navážkou zboží, ostatní rozvoz by prováděla menší 
vozidla, vzniklo by 20 nových pracovních míst, 
p. Kout – konstatoval, že kvůli skladování potřebují větší prostory i z důvodu 
ekonomického, pracovní doba by probíhala jen ve všední dny po – pá, 
p. Málek – zhodnotil zájem firmy o rozvoj areálu, ale konstatoval, že velký nárůst 
dopravy, prašnost a hlučnost pro vesnici, která s tím souvisí jsou hlavním 
nesouhlasným důvodem, proč je proti tomuto záměru, 
p. Baláš – souhlasí s panem Málkem a taktéž je proti tomuto záměru firmy, 
p. Trousil – je pro něj nepřijatelná výstavba tak velkých hal v obci a celkový 
nadměrný provoz automobilové dopravy, 
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p. starosta – vysvětlil zájemcům, že v ÚP je myšlena drobná výroba a skladování, 
není tam plánovaná spedice, nejsou tomu uzpůsobeny komunikace a 
infrastruktura. Z tohoto důvodu jsou v ÚP navrženy menší stavby. 
p. Drahorád – kritizoval firmu SPEDITRANS, že chtějí pouze vydělávat a 
nadměrnou dopravou znečišťovat a likvidovat vesnici. 
Majitel areálu – vznesl dotaz, jak chce obec zajistit dopravu i do malých 
skladovacích prostor, jakým způsobem tam budou zájemci dopravovat zboží a 
materiál k výrobě. Konstatoval, že drobný podnikatel dnes již neexistuje. 
 

b) Dotace: 
MAS Podchlumí – dotace - 5. výzva Programu rozvoje venkova - Ministerstvo 
zemědělství ČR – Státní zemědělský intervenční fond ČR (SZIF) – příjem žádostí 
probíhá od 10. 3. 2022 do 15. 4. 2022. V rámci FICHE 6 – Občanská vybavenost 
je možnost podání žádosti od obcí ve výši maximálně 400 tisíc Kč a maximálně 80 
% ze způsobilých výdajů. Žádost o dotaci na vybavení zahrady MŠ (domeček na 
hračky, nová chatka včetně přístupových chodníčků) a osvětlení místního hřbitova 
bude podána v termínu. ZO bere na vědomí.  
Rozprava: bez rozpravy 
 
Dotace z Úřadu práce ČR na vytvoření pracovních míst na Veřejně prospěšné 
práce. ÚP ČR schválil dotaci pouze na 1 pracovní místo podle žádosti s termínem 
nástupu od 1. 4. 2022, ale protože nemá k dispozici finanční prostředky, čeká se na 
jejich přidělení, aby mohla být dohoda podepsána. Na zbývající 2 pracovní místa 
byla podána opakovaná žádost s termínem nástupu od 1.5.2022. Dle sdělení 
pracovnice ÚP ČR není ani dostatek uchazečů o práci, kteří splňují kritéria pro 
přidělení dotace. ZO bere na vědomí. 
Rozprava: bez rozpravy 
 
Dotace na výsadbu zeleně – objednán projekt výsadby doprovodné zeleně podél 
travnaté cesty na pozemku parc.č. 952 v k.ú. Třebovětice a obci Cerekvice nad 
Bystřicí u projektantky paní Hladíkové. Nutno projednat s majiteli sousedních 
pozemků a následně využít možnosti podat žádost o dotaci z některého dotačního 
titulu. ZO bere na vědomí. 
Rozprava:  
p. Jašíková bude kontaktovat majitele pozemku ohledně druhu výsadby dřevin, 
s kterými souhlasí, aby nezasahovaly na jeho pozemek,  
p. starosta navrhuje předložit majitelům sousedních nemovitostí rozpracovaný 
koncept výsadby zeleně k odsouhlasení, aby nebylo pochyb s čím vyslovili 
souhlas, 
p. Trousil vznesl dotaz – kdy bude hotový projekt na výsadbu od p. Hladíkové – 
odpověď p. starosty asi do 10 dnů. 
 

c) Starosta obce informoval zastupitele obce o postupu oprav víceúčelového objektu 
na hřišti po požáru. Doposud bylo provedeno: dokončen interiér objektu kabiny a 
přednostně předán do užívání TJ SOKOL na fotbalový zápas konaný v neděli 
10.4.2022, provedena oprava elektroinstalace – kompletace osvětlení a 
hromosvodů, osazena nová okna a dveře, probíhají opravy venkovních omítek, 
malování a nátěr tesařských konstrukcí pergoly. Nutná výměna poškozené 
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zámkové dlažby pod pergolou. Kontrolní den č.5 proběhl dne 6. 4. 2022 – ZO 
seznámeno se zápisem. ZO bere na vědomí. 
Rozprava: bez rozpravy 

d) Starosta obce seznámil zastupitele obce s provedením rozborů odpadních vod 
v Třebověticích, které musely být opakovány, neboť na některých výtocích nebyly 
výsledky prvních rozborů vyhovující dle platného povolení k vypouštění 
odpadních vod. Obyvatelé byli upozorněni prostřednictvím cerekvického 
zpravodaje č.2/2022 na skutečnost, že je nutné zkontrolovat septiky a případně 
nechat vyvézt nashromážděné usazeniny. ZO bere na vědomí.  
Rozprava: 
p. Radek Nedomlel vznesl dotaz, jestli může dostat informaci, na kterých výtocích 
nevyšly vzorky – odpověď p. starosty, údaje nejsou tajné, nevyšly vzorky u výtoku 
V 1 (u mostu v centru obce jih u č.p.59), V 4 (u lávky jih č.p.56), V 6 (na konci 
obce u č.p.67 sever) a V 7 (u hráze rybníka jih u č.p.39).  
 

e) Splašková kanalizace a BČOV v místní části Třebovětice. Starosta zjistil u 
Vodoprávního úřadu v Hořicích požadovanou formu dalšího stupně projektové 
dokumentace pro povolení výstavby splaškové kanalizace a BČOV. Starosta 
navrhuje připravit zadávací dokumentaci pro výběrové řízení na zhotovitele 
dalšího stupně projektové dokumentace pro vodoprávní a stavební řízení na MěÚ 
Hořice prostřednictvím osvědčené společnosti MA Projekt. Pro návrh 8 hlasů, proti 
0 hlasů, zdržel se 0 hlasů. Návrh byl přijat. 
Rozprava: 
p. Knajflová vnesla dotaz na termín realizace BČOV – odpověď p. starosty, po 
zpracování projektové dokumentace bude podána žádost na povolení ke stavbě, 
následuje žádost o dotaci a následně se provádí realizace. Vše v horizontu cca 4 – 5 
let. 
p. Knajfl vznesl dotaz – jak dlouho trvá pro obec výjimka, je možnost prodloužení 
– odpověď p. starosty – obec je povinna provádět opatření proti znečišťování 
odpadních vod, pokud tak koná je možnost požádat o prodloužení povolení, 
p. Knajfl vznesl dotaz, jakou prioritu má BČOV oproti vodojemu, který se 
projednával na ZO dne 9.3.2022 – odpověď p. starosty – prioritu má velkou, nevidí 
důvod, proč nemohou být obě akce řešeny souběžně, 
p. místostarosta zdůraznil, že každý majitel nemovitosti je povinen řádně se starat 
o svůj septik, žumpu včasnou vyvážkou, aby nevytékal nepročištěný odpad do 
výpustí. Dle zákona je každý majitel povinen doložit kontrolnímu orgánu zpětně za 
2 roky potvrzení, jak likvidoval odpadní vody ve své nemovitosti, 
p. Běloušková poukázala na to, aby se neodkládala na úkor vodojemu výstavba 
BČOV – odpověď p. starosty – nebude se odkládat. 
 

f) Energie Pro x obec Cerekvice nad Bystřicí. Starosta informoval zastupitele obce o 
rozsudku ve sporu ve věci platnosti smlouvy o dodávce energií u OS Jičín. Obec 
byla úspěšná, čeká se na nabytí právní moci rozsudku. ZO bere na vědomí. 
Rozprava: bez rozpravy 
 

g) Starosta informoval zastupitele obce se zněním darovací smlouvy Občanského 
hnutí Přísaha – dar sazenic obci na vysázení alejí. Starosta oslovil místní 
myslivecký spolek na patronát nad výsadbou sazenic – vysloven nesouhlas, SDH 
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Cerekvice nad Bystřicí vyslovil souhlas patronátu nad výsadbou sazenic.   
Sazenice dodány po urgenci u hnutí PŘÍSAHA dne 12.4.2022 společně s darovací 
smlouvou. ZO pověřuje starostu obce uzavřít smlouvu s hnutím Přísaha na dar 
sazenic. Pro návrh 8 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 0 hlasů. Návrh byl přijat. 
Rozprava: 
p. Knajflová vznesla dotaz, jestli jsou určeny prostory pro výsadbu darovaných 
sazenic – odpověď p. Baláš – ano, jednotlivá místa jsou již určena. 

     
h) Humanitární pomoc ukrajinským obyvatelům – v provizorních podmínkách 

v Bistru „Na Hrádku“, je ubytováno 5 osob, z celkové kapacity ubytování pro 10 
osob. Několikrát bylo chystáno ubytování dalších osob, ale nakonec vždy využili 
ubytování jinde. Humanitární materiálová sbírka je vyhlášena do odvolání. 
Proveden odvoz materiálu do potravinové banky v Hradci Králové. Záměr podle 
§39 ods.3 Zákona o obcích č.128/2000 sb. – dát věc v majetku obce – Bistro „Na 
Hrádku“ Cerekvice č.p. 64 do užívání k nouzovému ubytování pro válečné 
uprchlíky z Ukrajiny byl zveřejněn. ZO bere na vědomí. 
Rozprava:  
p. Ulrichová vznesla dotaz, jestli děti, které navštěvují školu jsou vybaveni tablety 
– odpověď pana starosty, ano škola jim poskytla pomůcky nutné k výuce. 
 

i) Dotace z Ministerstva kultury ČR (dále jen MK ČR), Program záchrany 
architektonického dědictví 2022. Dne 27. 3. 2022 bylo vypsáno výběrové řízení na 
dodavatele opravy střechy a stropu kaple Zvěstování Panny Marie v Cerekvici nad 
Bystřicí, otevírání elektronických nabídek proběhne v úterý 19.4.2022 v 11.00 
hodin prostřednictvím elektronického nástroje na profilu zadavatele obce 
Cerekvice nad Bystřicí. Starosta svolá na čtvrtek 21.4.2022 mimořádné jednání 
zastupitelstva obce pro projednání výsledku veřejné zakázky. ZO bere na vědomí. 
Rozprava: 
p. Holečková vznesla dotaz na výši dotace – odpověď p. starosty 700 000,- Kč 
v první etapě. 

 
2. Rozpočtové opatření  

 
a) Starosta předložil rozpočtové opatření č. 4/2022 ve výši 63 000,- Kč, jak na 

straně příjmů, tak na straně výdajů, k 28. 2. 2022, které schválil v rámci udělené 
pravomoci. Toto rozpočtové opatření je přílohou tohoto zápisu. Celkový 
rozpočet obce na rok 2022 je 18 965 900,- Kč.  ZO bere na vědomí. 
Rozprava: bez rozpravy 

 
b) Starosta předložil rozpočtové opatření č. 5/2022 ve výši 11 000,- Kč, jak na 

straně příjmů, tak na straně výdajů, k 31. 3. 2022, které schválil v rámci udělené 
pravomoci. Toto rozpočtové opatření je přílohou tohoto zápisu. Celkový 
rozpočet obce na rok 2022 je 18 976 900,- Kč.  ZO bere na vědomí. 
Rozprava: bez rozpravy 
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3. Různé 
 

a) Starosta seznámil zastupitele obce s Žádostí o finanční podporu sociální služby 
- Obecný zájem, z.ú. Smiřice ve výši 15 000,- Kč na rok 2022. Starosta odeslal 
dotaz na bližší informace o poskytování služeb v naší obci. Po obdržení 
odpovědi bude ve věci ZO rozhodnuto. ZO bere na vědomí. 
Rozprava: bez rozpravy 

      
b) Předseda kontrolního výboru seznámil zastupitele obce se zápisem z jednání 

kontrolního výboru. Pan Trousil navrhuje usnesení: Zastupitelstvo vyzývá 
vedení obce k zahájení úkonů k vyřešení právní úpravy využívání pozemků 
obce jinými uživateli. Pro návrh 6 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 2 hlasy. Návrh 
byl přijat. 
Rozprava:  
p. místostarosta vznesl dotaz na p. Trousila ohledně zápisu z kontrolního 
výboru, zda má informaci, že již proběhla kolaudace a zda byl seznámen s 
dokladem o kolaudaci stavby RD v úvoze v Třebověticích – odpověď p. 
Trousila, že doklad o kolaudaci neviděl, ale stavba je již zapsána v katastru 
nemovitostí, úkol trvá do konce června 2022, 
p. starosta – se vyjádřil, že u některých obecních pozemků, bylo provedeno 
jednání o prodeji stávajícím uživatelům, byly vypracovány geometrické plány a 
znalecké posudky o ceně a uživatelé byly vyzváni k odkoupení, z různých 
důvodů na straně kupujících uživatelů nebyl prodej pozemků doposud 
uskutečněn. 

 
c) Provoz areálu vodní nádrže v Cerekvici nad Bystřicí v sezóně 2022. Starosta 

navrhuje zajistit provoz areálu vodní nádrže v Cerekvici nad Bystřicí od 1. 5. 
2022 – 30. 9. 2022 obdobnou formou jako v minulých letech. ZO bere na 
vědomí. 
Rozprava: bez rozpravy 
 

d) Předseda výboru pro místní rozvoj a životní prostředí seznámil zastupitele obce 
se zápisem z jednání výboru pro místní rozvoj a životní prostředí. ZO bere na 
vědomí. 
Rozprava: 
p. místostarosta upozornil na pozdní zaslání potřebných materiálů a navrhuje 
daný problém probrat na příštím řádném zasedání zastupitelstva obce – 
odpověď p. Baláše, že s tím souhlasí. 
 

4. Usnesení 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje pod číslem usnesení: 
 
č. 37/2022    připravit zadávací dokumentaci pro výběrové řízení na zhotovitele dalšího 

stupně projektové dokumentace splaškové kanalizace a BČOV 
Třebovětice pro vodoprávní a stavební řízení na MěÚ Hořice 
prostřednictvím osvědčené společnosti MA Projekt Pro návrh 8 hlasů, 
proti 0 hlasů, zdržel se 0 hlasů. Návrh byl přijat. 
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č. 38/2022 darovací smlouvu na dar sazenic a pověřuje starostu obce uzavřít smlouvu 

s hnutím Přísaha. 
  Pro návrh 8 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 0 hlasů. Návrh byl přijat. 
 
č. 39/2022 zahájení úkonů k vyřešení právní úpravy využívání pozemků obce jinými 

uživateli. Pro návrh 6 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 2 hlasy. Návrh byl 
přijat. 

 
 
Zapsáno, přečteno a podepsáno 13. 4. 2022 v 21.20 hodin. 
 
Mimořádné zasedání zastupitelstva obce se bude konat dne 21. dubna 2022 od 18.00 
hodin na obecním úřadu v Cerekvici nad Bystřicí 53. 
 
Řádné zasedání zastupitelstva obce se bude konat dne 4. května 2022 od 18.00 hodin na 
obecním úřadu v Cerekvici nad Bystřicí 53. 

 
 
Předpokládaný program dalšího ZO:  
 
1. Kontrola usnesení 
2. Rozpočtové opatření 
3. Různé 
4. Usnesení 
 
Zapsal:  p. Zdeněk Elfmark  
 
Ověřili: p. Radovan Málek, p. Miroslav Baláš 


